
 
 

 

Zápis z jednání komise disciplíny MOGUL SKIING 

dne 12.1.2023-ONLINE 

 

Přítomni byli 4/4 členů 

-Daniel Honzig – předseda disciplíny  

-Marek Zvalený 

-Čeněk Dressler  

-Pavel Tuž 

 

 

 

 

1. Veřejná rozprava o spolupořádání závodů MO a AE.  

Zástupci jednotlivých klubů MO vidí náročnost ve spolupodílení a poukázali na 

možné rizika z nedostatku sněhu, pracovní síly a nedostatku závodníků. Podle 

slov Č. Dresslera  si disciplína AE si vše zařídí sama včetně údržby a 

postavení skoku. Disciplína MO bude mít ale vždy přednost před disciplínou 

AE (sníh, pracovní síla, čas, rozhodčí…). Disciplína MO se shodla, že za 

disciplínu bude na single skoku skákat pouze část závodníků MO a to pokud 

budou závodníci sami chtít. V případě plochého skoku bude účast z řad MO 

vyšší. Komise se závěrem podpořila dobrý úmysl Aleše Valenty, ale 

pozastavila se nad efektivitou financování a pořádání takových to závodů. 

 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 4   Schváleno 

 

 

 

 

 

Zapsal: Daniel Honzig       Ověřil: Marek Zvalený   dne 12.1.2023 


